
Wyciąg z przebiegu XXXVIII sesji Sejmiku Województwa Opolskiego z dnia 25 stycznia 2022 r.    

  

Obrady XXXVIII sesji Sejmiku Województwa Opolskiego w kadencji 2018-2023 zostały 

przeprowadzone w ramach wideokonferencji w programie Zoom Cloud Meetings.    

Rozpoczęcie obrad: godzina 10.05, zakończenie godz.: 11:54 tego samego dnia. 

Obrady prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Opolskiego – Rafał Bartek. 

 

Zapis audio i video sesji zgodnie z art. 21. ust. 1a ustawy o samorządzie województwa                  

(tj. Dz. U. z 2020 r. poz. 1668), dostępny jest w Biuletynie Informacji Publicznej                       

i na stronie internetowej Samorządu Województwa Opolskiego pod linkiem: 

https://bip.opolskie.pl/archiwum-nagran-obrad-sejmiku-wojewodztwa-opolskiego/ 

 

Ad 16.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej usprawnienia procesu 

legislacyjnego na poziomie regionalnym i lokalny. (godz. 01:42:18) 

Tomasz Gabor, Radny Województwa: panie Przewodniczący, panie Marszałku,            

szanowni Państwo jakieś półtora miesiąca temu przyszło do mnie pismo jako do radnego, 

które przeszło przez Biuro Sejmiku, ja również zwróciłem się do Przewodniczącego Sejmiku        

o sprawdzenie tej informacji. To będzie świetny wyznacznik tego, czy taką informację                   

od państwa dostanę w odpowiedzi na ten w cudzysłowiu „anonim” który trafił do Biura Rady. 

Skierowano go oczywiście do mnie, ale przeszło to przez pracowników, więc mam nadzieje, 

ze pan Przewodniczący pochyli się nad tematyką w tym dokumencie zawartą i udzieli 

stosownej odpowiedzi. Dziękuję.  

Rafał Bartek, Przewodniczący Sejmiku: Panie Radny, jest ogólna zasada, że anonimami 

się żaden urząd nie zajmuje. Gdybyśmy mieli rozpatrywać anonimy, to się od tego nie 

odgonimy, że ktoś nie podając swoich danych będzie pisał różne rzeczy, a my będziemy mieli  

trudność ich weryfikacji. Wiec to jest jednoznaczne, że w tych kwestiach nie będziemy 

zajmować stanowiska.  

Tomasz Gabor, Radny Województwa: Panie Przewodniczący no to nie rozumiem teraz 

toku myślenia i narracji, która teraz wypływa. Czyli że będziemy się wsłuchiwać w głos 

mieszkańców, a tutaj pan dementuje jakoby się nie zajmie tym tematem bo jest to anonim. 

Gdyby tam było napisane Jan Kowalski to równocześnie byłby to ten sam sygnał. Nie zmienia 

to żadnego faktu i jakby burzy tą narracje, którą państwo przekazujecie, że wsłuchujemy            

się w glos mieszkańców. Wiec taki głos przyszedł i moim zdaniem w tej narracji,                     

którą państwo przed chwilą żeście pokazali, że nie będziemy udzielali obywatelom możliwość 

ingerencji w trakcie procedowania jakichkolwiek projektów, tylko zdajemy się na głos 



radnych. Więc ja w tej samej tematyce analogicznie podaje przykład sprzed kilkunastu dni, 

który dotyczy tego tematu więc nie rozumiem pewnej narracji. Tutaj państwo mówicie,                

że będziemy przedstawiali sylwetki radnych, zęby nam obywatele zgłaszali problemy, więc ja 

takie zgłoszenie otrzymałem i proszę o udzielenie na ten temat odpowiedzi. Przecież ja nie 

musiałem z racji ochrony danych osobowych podawać kto się w tej tematyce zgłosił. 

Fizycznie wpłynęło pismo akurat nie na adres mój prywatny, tylko na Biuro Sejmiku,                 

więc proszę to potraktować jako głos obywatelski, więc proszę to zweryfikować i udzielić 

odpowiedzi jako radnemu, bo było kierowane do radnego. W przypadku kiedy otrzymam 

telefon od jakiegoś Kowalskiego co zostało w tej sprawie zrobione, to będę miał wiedzę             

co mu odpowiedzieć. Wiec proszę to traktować jako odpowiedź do Tomasza Gabora,                  

jako pośrednika w zwróceniu uwagi na pewne sytuacje w zakresie tego pisma z którym                

na pewno żeście się zapoznali. Dziękuję. 

Rafał Bartek, Przewodniczący Sejmiku: oczywiście jeżeli pan jako radny zwróci się z 

tym zapytaniem, to panu jako radnemu takiej odpowiedzi udzielimy i to zawsze się dzieje.     

Na każdą interpelację, zapytanie otrzymuje pan odpowiedź. W przypadku anonimów jeszcze 

raz powiem, anonim pozostaje anonimem i my nawet nie mamy gwarancji, że dana osoba 

jest mieszkańcem województwa opolskiego, czy nawet Polski. I to jest normalna procedura. 

Trudno rozpatrywać anonimy i to jest chyba zrozumiale. 

Tomasz Gabor, Radny Województwa: Panie Przewodniczący, proszę to potraktować jako 

moją prośbę w zakresie merytorycznym ujętym w tym piśmie z oczekiwaniem na udzielenie 

odpowiedzi. 

          

 

Protokołował: 

Przemysław Kasztelan 

 

 


